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        Zápis z jednání finančního výboru  

č. 01/2014 
Den konání 3. 2. 2014 

Místo konání zasedací místnost MěÚ Litomyšl, J. E. Purkyně 918 

Čas  Od  16:00 h  Do 20:00 hod.   

    P - přítomen/  

O – omluven/            

N - nepřítomen 

 M. Bárta   P 

J. Faulhammer  P 

V. Hanzl P 

V. Karlík      (přítomen do 19:30 h) P  

Z. Poulová   P  

 P. Kovář O 

 P. Kusý P 

 J. Tmej   P 

 J. Osecký     (přítomen do 19:30 h) P 

   

Další přizvané osoby  Za Město Litomyšl: M. Kortyš, starosta  

J. Valentová – vedoucí fin. odboru  

  

Prezenční listina přítomných osob tvoří přílohu tohoto zápisu. 

 

                    
      Program jednání: 

1. Návrh rozpočtu na rok 2014 

2. Vliv investice na Zámeckém návrší na rozpočet města 

3. Návrh rozpočtového výhledu na roky 2015 - 2017 

4. Různé – úvěry města, úvěrový rámec 

5. Pohledávky po lhůtě splatnosti, vývoj za poslední tři roky 

6. Změny rozpočtu a hospodářského plánu (poslední rozpočtové opatření roku 2013) 

 

Ad 1) 

Starosta města informoval členy finančního výboru o připraveném návrhu rozpočtu na rok 2014 a 

zodpověděl dotazy přítomných. Finanční výbor vzal poskytnuté informace na vědomí a přijal 

následující usnesení: 

FV/01/01/2014  Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit návrh rozpočtu na rok 

2014. 

Hlasování: 

pro                       8  

proti                     0      

zdržel se               0 

 

Ad 2) 

Starosta města informoval členy finančního výboru o aktuálním stavu revitalizace Zámeckého návrší, 

okomentoval jednotlivé položky rozpočtu, které se této záležitosti týkají, a zodpověděl dotazy 

přítomných. Finanční výbor následně přijal toto usnesení: 

FV/02/01/2014   Finanční výbor bere na vědomí informace o investici na Zámeckém návrší a 

jejím vlivu na rozpočet města a žádá, aby na příští jednání finančního výboru byl připraven 

přehled položek financovaných z rozpočtu města (mimo dotaci). 

Hlasování: 

pro                       8  

proti                     0      

zdržel se               0     

 

Ad 3) 

Členové finančního výboru vzali na vědomí připravený návrh rozpočtového výhledu na roky 2015 – 

2017 a doporučili jeho dopracování v letech 2016 a 2017 tak, aby zůstatek k 31. 12. uvedených let 

činil minimálně 10 mil. Kč. Následně finanční výbor přijal toto usnesení: 
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FV/03/01/2014  Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit návrh rozpočtového 

výhledu na roky 2015 – 2017, kde zůstatek zdrojů na konci let 2016 a 2017 bude minimálně       

10 mil. Kč. 

Hlasování: 

pro                       8  

proti                     0      

zdržel se               0     

 

Ad 4) 

V souvislosti s návrhem rozpočtu na rok 2014 bylo do programu zařazeno jednání o úvěrech města. 

V roce 2010 byl zastupitelstvem schválen úvěrový rámec ve výši 150 mil. Kč pro úvěry čerpané 

v období od roku 2009 do roku 2029. Přijetím úvěru na ČOV v roce 2013 došlo k naplnění tohoto 

rámce. Pan starosta informoval přítomné, že rada města navrhla zvýšit úvěrový rámec na 200 mil. Kč, 

neboť úvěr na ČOV je splácen z navýšení nájemného za pronájem vodovodní a kanalizační sítě 

v důsledku zvýšení stočného. Členové finančního výboru se shodli na tom, že pro aktuální pohled na 

stav úvěrů (promítnutí splátek, čerpání) je lepším ukazatelem sledování aktuální hodnoty úvěrů. Poté 

přijal finanční výbor následující usnesení: 

FV/04/01/2014  Finanční výbor doporučuje, aby aktuální hodnota úvěrů nebyla vyšší než 170 

mil. Kč. 

Hlasování: 

pro                       8  

proti                     0      

zdržel se               0     

 

Po diskusi o aktuálních úrokových sazbách úvěrů města členové finančního výboru přijali následující 

usnesení:  

FV/05/01/2014  Finanční výbor doporučuje řešit změnu úrokových sazeb typu roční PRIBOR 

plus pevná odchylka na fixní úrokové sazby, a to v souvislosti s nízkou současnou úrovní 

úrokových sazeb nabízených bankami. 

Hlasování: 

pro                       8  

proti                     0      

zdržel se               0     

 

Ad 5) 

Členové finančního výboru obdrželi přehled inventarizovaných pohledávek po lhůtě splatnosti a jejich 

vývoj za poslední tři roky. Finanční výbor vzal tyto informace na vědomí a přijal následující usnesení: 

FV/06/01/2014   Finanční výbor bere na vědomí informace o stavu a vývoji pohledávek města po 

lhůtě splatnosti a žádá, aby na příští jednání finančního výboru bylo připraveno upřesnění stavu 

pohledávek po lhůtě splatnosti z titulu nezaplaceného nájemného z městských bytů. 

Hlasování: 

pro                       8  

proti                     0      

zdržel se               0     

 

Ad 6) 

Členové finančního výboru vzali na vědomí navržené změny rozpočtu a hospodářského plánu 2013 

(rozpočtové opatření 14/2013) a přijali toto usnesení: 

FV/07/01/2014  Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit navržené změny 

rozpočtu a hospodářského plánu. 

Hlasování (19:50 hodin): 

pro                       6 

proti                     0      

zdržel se               0   

                                Miroslav Bárta v.r. 

              předseda finančního výboru 

Zapsala: J. Valentová 


